
Zápis č. 7/2015 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 9. 11. 2015 
 
Zahájení jednání: 16:00 

Ukončení jednání:       18:00  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

Ing. Jitka Carbolová, Ing. Václav Beroušek, Kateřina Burešová,    

  

Omluveni:  
Neomluveni: Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D  

Hosté:  

 

Program jednání 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise konstatováním, že Rada MČ na svém jednání dne 20. 10. 2015 vzala na vědomí 

rezignaci tří členů komise. 

 

 

 

 

1. Alej na hlavní  

Dne 21. 11. 2015 proběhne kácení, které provede místní SDH 

 

2. Závora na komunikaci u sibřinské školy  
OŽPD na základě nabídek zadalo výrobu a následné osazení závory 

 

3. Kanalizace ostatní 

Informace o změně projektu budování kanalizace v Onšovecké ulici, mohlo by konečně odstranit vytékání splašek 

do Blatovského rybníka. 

 

4. Veřejné fórum 2015 

Informace z průběhu Veřejného fóra, diskuse o jednotlivých podnětech občanů 

 

5. Regulace divokých prasat 

Proběhla diskuse ohledně neustále se zvyšujícího počtu divokých prasat na území Klánovického lesa 

Prověřit možnosti regulace zjistí Ing. Březina 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne: 11. 11. 2015 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 12. 11. 2015 

 

Doplněno:  

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal: Ing. Březina 

Zápis ověřen dne: 13. 11. 2015 RNDr. J. Jenšovskou emailem. 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 7. 12. 2015 od 16:00 v malé zasedačce 


